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2022Z06352 

Vragen van de leden Rudmer Heerema en Rajkowski (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht 
«Verkoopverbod of niet: jongeren kopen massaal snus» (ingezonden 1 april 
2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verkoopverbod of niet: jongeren kopen 
massaal snus»?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u het dat sinds het per november vorig jaar ingevoerde verbod 
op de verkoop van nicotinezakjes met meer dan 0,035mg nicotine, snus nog 
steeds volop verkrijgbaar is? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat de uitkomsten zijn geweest van de Nederlandse 
Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA)-controle bij vier grote importeurs? 

Vraag 4
Zijn er cijfers bekend van het aantal keer dat de NVWA sinds het verbod in 
heeft moeten grijpen bij online verkooppunten? 

Vraag 5
Welke instrumenten heeft de NVWA op dit moment in handen om aanbod 
van snus op bijvoorbeeld social media-kanalen aan te pakken? 

Vraag 6
Hoe kunnen social media-kanalen op dit moment hun verantwoordelijkheid 
nemen indien bij wet verboden producten op hun kanalen worden aangebo-
den? Welke instrumenten zijn hierbij voorhanden? 

Vraag 7
Bent u het eens dat het zeer zorgelijk is dat er zo makkelijk en openlijk via 
sociale media verboden middelen aangeboden en gekocht kunnen worden? 

1 NOS, 30 maart 2022, «Verkoopverbod of niet: jongeren kopen massaal snus’ (Verkoopverbod of 
niet: jongeren kopen massaal snus | NOS)
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Vraag 8
Welke mogelijkheden ziet u op korte termijn om de verkoop van snus op 
sociale mediaplatformen tegen te gaan, ook met het oog op de verwachte 
Europese wetgeving en in het bijzonder de Digital Services Act? 

Vraag 9
Bent u daarnaast bereid met de NVWA in gesprek te gaan om te onderzoeken 
hoe illegale verkoop van snus harder aangepakt kan worden?
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